
0Tweet 0

Recomendar 0

Un moment del ple de Caldes de
Malavella celebrat ahir. Foto: NURI
FORNS.
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Caldes de Malavella

Des del registre  pots veure i gestionar totes les notícies desades i de les que en fas seguiment.

Política

POLÍTICA

El ple de Caldes aprova un nou tràmit per fer possi ble l'escola Benaula
Ja fa cinc anys que es van cedir els terrenys a Ensenyament, i ahir es va aprovar deixar sense efecte la cessió per
obrir una altra via de finançament

28/05/13 02:00 - CALDES DE MALAVELLA - NURI FORNS

El ple de Caldes de Malavella va aprovar ahir un nou tràmit per fer possible la construcció de
l'escola Benaula,  pendent des de fa més de dos anys,  segons va recordar  ahir  l'alcalde,
Salvador Balliu.  En concret, es va portar a l'aprovació del ple, ahir, deixar  sense efecte la
cessió dels terrenys de 10.000 m² que el 25 de febrer del 2008 es van cedir al Departament
d'Ensenyament.  Segons va explicar  l'alcalde,  des de la Generalitat s'ha informat que hi ha
possibilitats de construir l'escola –l'obra es va arribar a adjudicar en algun moment de tot el
procés– si es fa aquest tràmit, ja que en comptes de finançar-se a través de l'Institut Català de
Crèdit  ara  es  farà  a  través  del  Departament  d'Infraestructures.  El  ple  també  posava  a
disposició del departament la finca. “D'aquesta manera pot ser que es faci més de pressa”, va
dir Balliu.

El punt es va aprovar per unanimitat, però amb les crítiques de tots els grups de l'oposició per
la tardança. “Tant de bo aprovant aquest canvi  puguin començar,  però no serà així,  i  van
marejant la perdiu”, va dir el portaveu del PIC, Joan Colomer. “Les obres són urgents, i ens
maregen cada dos per tres, quan les obres fa dos anys estaven adjudicades, però l'escola no
es comença”, hi va afegir Victoriano Ramos (ICV).

En el ple també es va aprovar per unanimitat deixar de reconèixer com d'ús per als mestres els
habitatges que hi ha rere l'escola i que al pla general consten com a zona d'equipaments. Es
tracta de set cases que els mestres feien servir d'habitatges i ara que fa poc que ha marxat
l'última mestra que n'ocupava un, es podran destinar a altres usos, però no se sap quins. De
fet, en dos d'ells ja hi havia entitats del municipi. Per l'alcalde, una de les opcions és enderrocar les cases, que segons va dir estan en molt
mal estat, i que es destinin a equipament escolar.

Al ple també es va aprovar una moció per declarar Caldes lliure de fracking (amb l'únic vot en contra de la regidora del PP, Elisabet Mesa).

Per l'agència tributària pròpia
El ple també va aprovar (amb els vots de CiU, ERC i dos dels quatre regidors del PIC), una moció presentada per ERC
(amb una esmena de CiU) perquè l'Ajuntament de Caldes pagui els impostos a l'Agència Tributària de Catalunya. El
portaveu d'ICV i dos regidors del PIC (Joan Colomer i Lluís Comalada) van abstenir-se, i els portaveus del PP i del PSC
van votar-hi en contra. En el ple d'ahir al vespre també es va informar de la renúncia al càrrec de regidor del representant
del PIC Lluís Comalada, que serà substituït per Daniel Sancho.

Darrera actualització ( Dimarts, 28 de maig del 2013 02:00 )
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